
Nr ORr. 0002.8.2011 

 

 

P R O T O K O Ł     Nr  XI / 11 

 

z sesji Rady Miejskiej w Witkowie, odbytej w dniu 25 listopada 2011r. o godz. 12,00       

w sali posiedzeń Urzędu GiM, pod przewodnictwem p.Bogusława Mołodeckiego – 

Przewodniczącego Rady 

 

Uczestniczący w sesji Radni – zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Uczestniczący w sesji goście oraz sołtysi i przewodniczący Zarządów Osiedli – zgodnie z 

listami obecności, stanowiącymi załączniki do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 Otwarcia sesji dokonał p.Bogusław Mołodecki – Przewodniczący Rady. Powitał 

zebranych, po czym stwierdził na podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy 15 

Radnych na ogólną liczbę 15, a zatem Rada Miejska jest kompetentna do podejmowania 

prawomocnych uchwał.  

 

 Następnie zebrani wysłuchali hejnału gminy, w wykonaniu saksofonisty p.Witolda 

Biegalskiego. 

 

 Pan Przewodniczący przypomniał, że porządek obrad został podany Radnym w 

zawiadomieniach o sesji. Na wniosek Burmistrza Gminy i Miasta proponował poszerzyć 

porządek o punkt w brzmieniu: „Podjęcie uchwały dotyczącej trybu postępowania o 

udzielenie dotacji dla Spółki Wodnej.” Proponowany temat zostałby rozpatrzony jako punkt 

„15”, a numeracja pozostałych punktów uległaby przesunięciu. Po czym p.Przewodniczący 

spytał o ewentualne uwagi. 

 

 Uwag i innych propozycji nie zgłoszono, wobec czego p.Przewodniczący poddał 

propozycję ww. zmiany porządku obrad pod głosowanie. 

 

Rada Miejska jednogłośnie przyjęła ww. zmianę porządku obrad. 

 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, przedstawienie porządku obrad. 

2. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

3. Informacja o działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

4. Informacja o funkcjonowaniu Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Mielżynie i 

Gimnazjum w Witkowie. 

5. Uchwalenie Statutów Sołectw: Ćwierdzin, Jaworowo, Kołaczkowo i Mielżyn.  

6. Podjęcie uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego (Gaj, Ostrowite Prymasowskie). 

7. Podjęcie uchwał dotyczących uchwalenia miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego terenów w Witkowie i Małachowie Złych Miejsc. 

8. Podjęcie uchwały dotyczącej przystąpienia do sporządzenia Lokalnego Programu 

Rewitalizacji Miasta Witkowo. 



 2 

9. Odpowiedź na interpelację zgłoszoną na X sesji Rady Miejskiej. 

10. Ustosunkowanie się kompetentnych osób do spraw przedstawionych w punkcie 2 

porządku sesji. 

11. Podjęcie uchwał w sprawach podatków i opłat lokalnych na 2012r. 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej regulamin wynagradzania nauczycieli. 

13. Uchwalenie Programu współpracy Gminy Witkowo z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2012 rok. 

14. Ustalenie stawek dotacji przedmiotowej na remont komunalnych budynków 

mieszkalnych. 

15. Podjęcie uchwały dotyczącej postępowania o udzielenie dotacji dla Spółki Wodnej. 

16. Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miejskiej.  

17. Dokonanie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej i zmian w budżecie gminy  

i miasta na 2011r. 

18. Informacje na temat analizy oświadczeń majątkowych osób, które zostały 

zobowiązane do ich złożenia. 

19. Inne sprawy. 

20. Zamknięcie obrad XI sesji Rady Miejskiej w Witkowie. 

 

 

 

 Ad.1. Jak wyżej. 

 

 

 Ad.2. W punkcie tym Radni i Sołtysi zgłosili następujące sprawy: 

 

- p.Bernard Malawko – Sołtys Sołectwa Ruchocin poruszył sprawę strefy ograniczonego 

użytkowania lotniska, przez co Ruchocin pozbawiony jest możliwości rozwoju. Prosił o 

wyjaśnienie, czy nadal ta strefa istnieje; 

 

- p.Stanisław Janas – Sołtys Sołectwa Gaj prosił o połatanie dziur na drodze w kierunku 

Żeleźnicy; 

 

- p.Danuta Stefańska – Przewodnicząca Witkowskiego Zespołu Powiatowej Rady 

Ekonomii Społecznej odczytała, a następnie złożyła do protokołu treść wystąpienia dot. m.in. 

Rady Ekonomii Społecznej, Rady Pożytku Publicznego i Programu współpracy z 

organizacjami pozarządowymi; 

 

- p.Henryka Stejakowska – Sołtys Sołectwa Małachowo Kępe: 

1/ podziękowała za szybkie podłączenie kanalizacji do budynku świetlicy wiejskiej; 

2/ pytała o termin otrzymania krzeseł i stołów do świetlicy wiejskiej; 

3/ zwróciła uwagę na konieczność wycięcia odrostów drzew przy drodze powiatowej; 

 

- p.Stanisław Przybylski – Sołtys Sołectwa Mielżyn prosił o nawiezienie żwiru na drogi, 

nieutwardzone asfaltem; 

 

- p.Henryk Szymański – Sołtys Sołectwa Ruchocinek prosił o informację, z kim 

kontaktować się w sprawach odśnieżania, w dni wolne od pracy; 
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- p.Łukasz Grabowski pytał, kto jest odpowiedzialny w Urzędzie Gminy i Miasta za zimowe 

utrzymanie dróg. 

 

 

 

Ad.3. Informację o działalności Burmistrza Gminy i Miasta w okresie 

międzysesyjnym przedstawił p.Krzysztof Szkudlarek – Burmistrz Gminy i Miasta.  

 

 W trakcie czytania ww. informacji dokonano za pomocą rzutnika prezentacji zdjęć z 

ważniejszych wydarzeń i z realizacji ważniejszych inwestycji. 

  

 W nawiązaniu do treści informacji, p.Marek Sucholas zwrócił się do p.Burmistrza z 

pytaniem o termin zakończenia prac przy budowie hali sportowej w kompleksie Szkoły 

Podstawowej Nr 2 i Szkoły Podstawowej Nr 3. 

 

 Pan Burmistrz wyjaśnił, że została uruchomiona procedura związana z oddaniem tego 

obiektu do użytkowania. Z posiadanej przez niego informacji wynika, że jutro popłynie ciepło 

z wybudowanej kotłowni. Jest wykonane przyłącze energetyczne, natomiast nie ma 

formalnego podłączenia, to kwestia kilku dni do podpisania umowy na dostawę energii 

elektrycznej. Firma ANBUD do końca przyszłego tygodnia ma wykonać wszystkie prace, 

poza dachem, który ma być wykonany w ciągu najbliższych dwóch, trzech tygodni. Pan 

Burmistrz wspomniał również o odbiorach m.in. przez Sanepid i Straż Pożarną, a odnosząc 

się do kwestii dachu stwierdził, że warto było wstrzymać prace, bo te wykonywane teraz 

wyglądają inaczej, dobrze, a obiekt ma służyć na wiele lat. 

 

Innych pytań i uwag nie zgłoszono, wobec czego p.Przewodniczący stwierdził, że 

Rada Miejska informację przyjęła. 

Przedmiotowa informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

 W związku z tym, że z ważnych powodów p.Burmistrz nie mógł uczestniczyć w 

dalszej części obrad, ustalono że p.Burmistrz ustosunkuje się do spraw poruszonych w 

punkcie „2” przed punktem „4”. 

 

 

 Ad.10. Pan Burmistrz ustosunkował się do następujących spraw, zgłoszonych w 

punkcie „2” porządku sesji: 

 

- odnośnie strefy ograniczonego użytkowania lotniska – poinformował o różnych 

interpretacjach tej kwestii i wyjaśnił, że wg ostatniej wersji w Ruchocinie tej strefy już nie 

ma; 

 

- odnośnie dziur na drodze w Gaju – wyjaśnił, że od czasu zgłoszenia nie było firmy, która 

wykonuje takie naprawy, więc nie było możliwości zrealizowania tego zadania;  

 

-odnośnie spraw poruszonych przez p.Stefańską – odpowiedź zostanie udzielona na piśmie; 

 

- odnośnie wyposażenia świetlicy wiejskiej – stoły i krzesła zostaną dostarczone w przyszłym 

tygodniu, należy kontaktować się w tej sprawie z pracownikiem Urzędu; 
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- odnośnie odrostów drzew przy drogach powiatowych – w sesji uczestniczą Radni Rady 

Powiatu, którzy mogą przekazać tę sprawę w Zarządzie Dróg Powiatowych; 

 

- odnośnie nawiezienia żwiru – to sprawa do rozważenia w przyszłym roku; 

 

- odnośnie zimowego utrzymania dróg – p.Burmistrz poinformował, że zimowe utrzymanie 

dróg zlecono SKR, natomiast usuwanie śniegu w północnej części gminy zlecono firmie 

p.Przybylskiego, a na zimowe utrzymanie południowej części gminy ogłoszono II przetarg. W 

omawianych sprawach można się kontaktować z pracownikiem Urzędu Gminy i Miasta – 

p.Hanną Rakowską w godzinach pracy Urzędu, a po południu z pracownikiem SKR, który 

będzie pełnić dyżury. Pan Burmistrz poinformował również, że przy niektórych drogach 

powiatowych zamontowano siatki (płotki). 

 

 

 

 Ad.4. Informację o funkcjonowaniu Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Mielżynie 

przedstawiła p.Urszula Potaś – Dyrektor Zespołu. 

Informacja została przyjęta przez uczestników sesji oklaskami. 

 

 Uwag i pytań nie zgłoszono, przedmiotowa informacja stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

 

   P r z e r w a    w obradach – od godz. 13,15 do godz. 13,35. 

 

 

 Po przerwie kontynuowano rozpatrywanie punktu „4” porządku obrad. 

 

Informację o funkcjonowaniu Gimnazjum w Witkowie w roku szkolnym 2010/2011 

przedstawił wraz multimedialną prezentacją p.Marian Łukowski – Dyrektor Gimnazjum. 

Informacja została przyjęta oklaskami. 

 

 Po przedstawieniu ww. informacji pan Dyrektor rozdał uczestnikom sesji na pamiątkę 

folder wydany z okazji 10-lecia nadania Gimnazjum imienia Adama Borysa. 

Do treści informacji uwag i pytań nie zgłoszono, stanowi ona załącznik do niniejszego 

protokołu. 

  

 

   P r z e r w a   w obradach – od godz. 14,05 do godz. 14,20. 

 

 

 

 Ad.5. Pan Przewodniczący poinformował, że w dniach 16 i 17 listopada br. 

odbyły się zebrania konsultacyjne w Sołectwie Ćwierdzin, Jaworowo, Kołaczkowo i Mielżyn. 

Mieszkańcy Sołectw Jaworowo, Kołaczkowo i Mielżyn zaopiniowali projekty Statutów bez 

uwag. Natomiast mieszkańcy Ćwierdzina zgłosili propozycję zmiany granic Sołectwa, tj. by 

Sołectwo obejmowało wieś Ćwierdzin i Wierzchowiska, a to wiąże się z koniecznością 

zmiany brzmienia §2 ust.2 projektu Statutu Sołectwa Ćwierdzin i projektu Statutu Sołectwa 

Kołaczkowo. Przedmiotowe projekty Statutów Komisje analizowały na przedsesyjnych 

posiedzeniach. Komisje zgodnie proponują, by uchwalenie Statutu Sołectwa Ćwierdzin i 
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Sołectwa Kołaczkowo przesunąć na kolejną sesję, po zasięgnięciu opinii mieszkańców 

Wierzchowisk. Na posiedzeniu Komisji Rolnictwa zgłoszono propozycje zmian w projekcie 

Statutu Sołectwa Jaworowo i Statutu Sołectwa Mielżyn. Propozycje te zostały sprecyzowane 

na posiedzeniu Komisji Finansów i są następujące: 

 1/ w §14 ust.2 proponuje się dopisać zdanie: „Sołtys może zwrócić się do 

Burmistrza o podanie ww. informacji w BIP Urzędu Gminy i Miasta” (dot. informacji na 

temat terminu zebrania wiejskiego); 

 2/ proponuje się, by §28 ust.2 otrzymał brzmienie: „Wniosek o odwołanie 

poparty przynajmniej przez 1/10 uprawnionych do głosowania mieszkańców, wymaga 

uzasadnienia. Wniosek  składa się na Zebraniu Wiejskim albo do Burmistrza.” (dot. 

odwołania sołtysa z inicjatywy mieszkańców). 

 

 Po czym p.Przewodniczący spytał o ewentualne inne uwagi. 

 

 Uwag nie zgłoszono, wobec czego p.Przewodniczący poddał ww. dwie 

propozycje zmian, kolejno pod głosowanie. 

 

 Rada jednogłośnie przyjęła propozycję, by w §14 ust.2 dopisać zdanie „Sołtys 

może zwrócić się do Burmistrza o podanie ww. informacji w BIP Urzędu Gminy i Miasta.”. 

 Rada większością głosów (przy 1 wstrzymującym się) przyjęła propozycję 

nadania §28 ust.2 następującego brzmienia: „Wniosek o odwołanie poparty przynajmniej 

przez 1/10 uprawnionych do głosowania mieszkańców, wymaga uzasadnienia. Wniosek 

składa się na Zebraniu Wiejskim albo do Burmistrza”. 

  

U C H W A Ł A   Nr XI/83/2011 w sprawie Statutu Sołectwa Jaworowo została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

U C H W A Ł A   Nr XI/84/2011 w sprawie Statutu Sołectwa Mielżyn została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 Ad.6. Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały dotyczący 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu Komisje pozytywnie zaopiniowały na 

swych przedsesyjnych posiedzeniach. Spytał o ewentualne uwagi. 

 

 Uwag nie zgłoszono, wobec czego p.Przewodniczący poddał przedmiotowy 

projekt pod głosowanie. 

 

U C H W A Ł A   Nr XI/85/2011 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego części terenu działek w Gaju o numerze 

ewidencyjnym 117/7 oraz Ostrowite Prymasowskie o numerach ewidencyjnych 3/3 i 3/7  

została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 

 Ad.7. Pan Przewodniczący poinformował, że w niniejszym punkcie Burmistrz 

przedstawia do uchwalenia 3 miejscowe plany zagospodarowania przestrzennego, tj. 3 

projekty uchwał: dot. terenu w obrębie ul.Szkolnej w Witkowie, dot. terenu w Małachowie 
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Złych Miejsc i dot. terenu w obrębie ul.Polnej i Jana Pawła II (pod Centrum Kultury). 

Komisje Rady pozytywnie zaopiniowały przedmiotowe projekty.  

 

 Uwag nie zgłoszono, wobec czego p.Przewodniczący poddał projekty uchwał 

kolejno pod głosowanie. 

U C H W A Ł A   Nr XI/86/2011 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu działki nr 408/1 w miejscowości Witkowo została podjęta jednogłośnie 

i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

U C H W A Ł A   Nr XI/87/2011 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu działki nr 37 w miejscowości Małachowo Złych Miejsc została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

U C H W A Ł A   Nr XI/88/2011 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego w obrębie ulicy Polnej i Jana Pawła II w miejscowości 

Witkowo została podjęta większością głosów (14 „za”, 1 wstrzymujący się) i stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 

 Ad.8. Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały dotyczący 

Lokalnego Programu Rewitalizacji został pozytywnie zaopiniowany przez Komisje Rady. 

Spytał o ewentualne uwagi. 

 

 Uwag nie zgłoszono, wobec czego p.Przewodniczący poddał przedmiotowy 

projekt pod głosowanie. 

 

U C H W A Ł A   Nr XI/89/2011 w sprawie przystąpienia do opracowania Lokalnego 

Programu Rewitalizacji Miasta Witkowo została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

 

 

 

 Ad.9. Pan Marian Gadziński – Zastępca Burmistrza Gminy i Miasta odczytał złożoną 

przez Radnego p.Łukasza Grabowskiego na X sesji interpelację i udzieloną na nią odpowiedź. 

Interpelacja dotyczyła realizacji uchwały Rady Miejskiej o zamiarze likwidacji Szkoły 

Podstawowej Nr 2 w Witkowie. 

Interpelacja wraz z odpowiedzią stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 

 Ad.11.  W punkcie tym uchwalono stawki podatkowe i opłat lokalnych na 2012r.: 

  

a/ podatek rolny: 

Pan Przewodniczący poinformował, że p.Burmistrz proponuje obniżenie ustalonej przez GUS 

średniej ceny skupu żyta za III kwartały br. (która służyć będzie naliczaniu podatku rolnego 

na 2012r.) z kwoty 74,18zł do kwoty 45,00zł za jeden kwintal. Wielkopolska Izba Rolnicza 
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(Rada Powiatowa w Gnieźnie) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w tej sprawie. 

Powyższa propozycja została zaakceptowana przez wszystkie Komisje Rady, na ich 

przedsesyjnych posiedzeniach. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono, wobec czego p.Przewodniczący poddał go pod 

głosowanie. 

U C H W A Ł A    Nr XI/90/2011 w sprawie obniżenia ceny żyta za okres pierwszych trzech 

kwartałów 2011r. została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ww. Opinia Wielkopolskiej Izby Rolniczej stanowi załącznik do niniejszego protokołu; 

 

b/ podatek od nieruchomości: 

W oparciu o materiał pomocniczy zawierający proponowane przez Burmistrza i przez 

Komisje stawki podatku, p.Przewodniczący stwierdził, że wszystkie propozycje Burmistrza 

zostały zaakceptowane przez Komisje. Pan Burmistrz zgłosił jednak autopoprawkę do 

projektu uchwały i proponuje w §1 pkt 7b po słowach: „letniskowych i rekreacyjnych” dodać: 

„oraz ujętych w planie zagospodarowania przestrzennego jako tereny rekreacyjne lub 

letniskowe i wykorzystywane do tych celów”. 

Powyższa autopoprawka została przez Radę przyjęta jednogłośnie. 

Uwag nie zgłoszono, wobec czego p.Przewodniczący poddał projekt uchwały uwzględniający 

przyjętą autopoprawką, pod głosowanie. 

U C H W A Ł A   Nr XI/91/2011 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości została podjęta większością głosów (przy 1 głosie przeciwnym) i stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu; 

 

c/ opłata targowa: 

W oparciu o materiał pomocniczy zawierający proponowane przez Burmistrza i przez 

Komisje stawki podatku, p.Przewodniczący stwierdził, że w jednej pozycji jest rozbieżność: a 

mianowicie w punkcie 4 dotyczącym dziennej stawki za sprzedaż z pojazdów i na straganach 

(mała gastronomia) p.Burmistrz proponuje 10,-zł, natomiast Komisje – 11,-zł.  

Uwag nie zgłoszono, w związku z tym p.Przewodniczący stwierdził, że zostaje przyjęta 

stawka 11,-zł i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

U C H W A Ł A   Nr XI/92/2011 w sprawie określenia opłaty targowej została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego protokołu; 

 

d/ podatek od środków transportowych: 

Pan Przewodniczący poinformował, że Komisje jednomyślnie zaaprobowały proponowane 

przez Burmistrza stawki.  

Uwag nie zgłoszono, wobec czego p.Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

U C H W A Ł A   Nr XI/93/2011 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

środków transportowych została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

e/ wzory informacji i deklaracji: 

Pan Przewodniczący poinformował, że nowe wzory druków i informacji podatkowych będą 

wprowadzone od 2012r. 

Uwag nie zgłoszono, wobec czego p.Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

U C H W A Ł A   Nr XI/94/2011 w sprawie określenia wzorów informacji i deklaracji 

została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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 Pan Przewodniczący poinformował o propozycjach p.Burmistrza, by na 2012r. 

pozostawić bez zmian stawki opłaty klimatycznej (1,-zł i 0,50zł) i opłatę od posiadania psów 

(30,-zł). 

 Komisje Rady zaakceptowały propozycję pozostawienia bez zmian stawek opłaty 

klimatycznej, w związku z tym będzie w tym zakresie obowiązywać dotychczasowa uchwała. 

Natomiast niezaakceptowano drugiej propozycji - Komisje proponują ustalenie na 2012r. 

opłaty od posiadania psów w wysokości 50,-zł, w związku z tym konieczne jest podjęcie 

uchwały zmieniającej uchwałę z 2007r. 

 Uwag nie zgłoszono, wobec czego p.Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

U C H W A Ł A   Nr XI/95/2011 zmieniająca uchwałę Nr IX/81/07 Rady Miejskiej w 

Witkowie z dnia 16 listopada 2007r. w sprawie wprowadzenia opłaty od posiadania psów 

została podjęta większością głosów (13 „za”, 2 wstrzymujące się) i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

  

 

 

 

 Ad.12. Pan Marian Gadziński – Zastępca Burmistrza Gminy i Miasta 

poinformował, że na posiedzeniach Komisji Radni proponowali ustalenie nauczycielom 

dodatku za wychowawstwo klas, w wysokości „130-150zł” miesięcznie. Projekt uchwały 

zawierający tę propozycję, przekazano do uzgodnienia Związkowi Nauczycielstwa Polskiego. 

Następnie odczytał odpowiedź ZNP, zawierającą propozycję „150zł”. Pan Gadziński 

poinformował również o dyskutowanej z panią Prezes ZNP kwestii wejścia uchwały w życie. 

W §2 omawianego projektu znajduje się zapis o wejściu w życie po upływie 14 dni od 

głoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego, a ZNP proponuje, by 

ten zapis uzupełnić dodając słowa: „i ma zastosowanie do wynagrodzeń od 1 stycznia 2012r.” 

Pan Gadziński dalej wyjaśnił, że w uchwale z 2009r. był taki zapis, ale został uchylony przez 

nadzór sprawowany przez Wojewodę (zależy to od interpretacji danego prawnika w 

nadzorze). Komentując odczytaną wyżej odpowiedź ZNP p.Gadziński stwierdził, że wobec 

braku akceptacji propozycji „130-150zł”, brak jest wymaganego prawem uzgodnienia. 

 

 Następnie głos zabrała p.Anna Jędrzejczak – Prezes ZNP. Przyznała, że w 

uchwale z 2009r. dotyczącej wynagrodzeń nauczycieli nadzór uchylił ww. zapis, ale w 

kolejnej uchwale, z 2010r. taki zapis jest. Dodała, że z obecnego projektu nie wynika 

dokładnie, kiedy uchwała wejdzie w życie. Pani Prezes poruszyła również kwestię wysokości 

dodatków za wychowawstwo w kontekście wysokości wypłacanych nauczycielom dodatków 

wyrównawczych. 

 

 W dalszej dyskusji p.Łukasz Grabowski zgłosił wniosek, by zająć się omawianym 

tematem na kolejnych posiedzeniach Komisji. 

 

 Powyższy wniosek został przez Radę Miejską przyjęty większością głosów (10 

„za”, 4 przeciw, 1 wstrzymujący się). 

 

 W związku z powyższym p.Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały 

zostaje odesłany do ponownego przeanalizowania przez Komisje Rady. 
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 Ad.13. Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały dotyczący 

Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami, został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisje Rady. Spytał o ewentualne uwagi. 

 

 Uwag nie zgłoszono, wobec czego p.Przewodniczący poddał przedmiotowy 

projekt pod głosowanie. 

 

U C H W A Ł A   Nr XI/96/2011 w sprawie uchwalenia Programu współpracy Gminy 

Witkowo z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 

2012 rok została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 

 

 Ad.14. Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały dotyczący dotacji 

przedmiotowej został pozytywnie zaopiniowany przez Komisje Rady. Spytał o ewentualne 

uwagi. 

 

 Uwag nie zgłoszono, wobec czego p.Przewodniczący poddał przedmiotowy 

projekt uchwały pod głosowanie. 

 

U C H W A Ł A   Nr XI/97/2011 w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowej na 

remont komunalnych budynków mieszkalnych gminy i miasta Witkowo została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 

 Ad.15. Pan Marian Gadziński – Zastępca Burmistrza Gminy i Miasta przedstawił 

projekt uchwały dotyczący dotacji dla Spółki Wodnej. Poinformował m.in., że przedmiotowa 

uchwała da możliwość wsparcia finansowego Spółki Wodnej, działającej na terenie naszej 

gminy. 

 

 Pytań i uwag nie zgłoszono, wobec czego p.Przewodniczący poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 

 

U C H W A Ł A   Nr XI/98/2011 w sprawie trybu postępowania o udzielenie dotacji dla 

Spółki Wodnej na terenie Gminy i Miasta Witkowo, sposobu jej rozliczania oraz sposobu 

kontroli wykonania zleconego zadania została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

 

 

 

 Ad.16. Sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych od początku kadencji, 

przedstawił p.Marian Gadziński – Zastępca Burmistrza. 

Przedmiotowe sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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 Pytań nie zgłoszono, wobec czego p.Przewodniczący stwierdził, że sprawozdanie 

zostało przez Radę Miejską przyjęte. 

 

 

 

 

 Ad.17. Pani Halina Rzepecka - Skarbnik Gminy i Miasta przedstawiła proponowane 

zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej i w budżecie gminy na 2011r. 

 

 Uwag do projektów uchwał nie zgłoszono, wobec czego p.Przewodniczący poddał 

projekty uchwał kolejno pod głosowanie: 

 

U C H W A Ł A   Nr XI/99/2011 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy i Miasta Witkowo na lata 2011-2020 została podjęta jednogłośnie (w głosowaniu 

uczestniczyło 14 Radnych) i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

U C H W A Ł A   Nr XI/100/2011 w sprawie zmian w budżecie na 2011 rok została podjęta 

jednogłośnie (w głosowaniu uczestniczyło 14 Radnych) i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

 

 

 

 Ad.18. Pan Przewodniczący omówił następujące informacje na temat analizy 

oświadczeń majątkowych osób, które zostały zobowiązane do ich złożenia: 

 

1/ pismo Wojewody Wielkopolskiego Nr KN.V.-1.414-706/11 nt. złożonych przez 

Burmistrza – Krzysztofa Szkudlarka i Przewodniczącego Rady Miejskiej – Bogusława 

Mołodeckiego oświadczeń majątkowych za 2010r. 

Przedmiotowe pismo stanowi załącznik do niniejszego protokołu; 

 

2/ pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w Gnieźnie dotyczące dokonanej analizy 

oświadczeń majątkowych za 2010r. przesłanych do Urzędu Skarbowego (dot. Burmistrza, 

sekretarza i skarbnika gminy, radnych, kierowników jednostek organizacyjnych gminy i osób 

wydających decyzje w imieniu Burmistrza) oraz pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w 

Słupcy dotyczące oświadczenia majątkowego Kierownika Zakładu Gospodarki Komunalnej. 

Przedmiotowe pisma stanowią załączniki do niniejszego protokołu; 

 

3/  informację Przewodniczącego Rady dotyczącą realizacji obowiązku składania oświadczeń 

majątkowych przez Radnych Rady Miejskiej. 

Przedmiotowa informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu; 

 

4/ informację Burmistrza dotyczącą realizacji obowiązku składania oświadczeń majątkowych 

przez zobowiązanych (tj. pracowników Urzędu Gminy i Miasta i kierowników jednostek 

organizacyjnych gminy). 

Przedmiotowa informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

  

Komentując ww. informacje p.Przewodniczący stwierdził, że w oświadczeniach 

majątkowych większych błędów nie stwierdzono. Urząd Skarbowy analizował przedmiotowe 

oświadczenia dokładnie i wytknął pewne braki, np. brak rozbicia kwot dochodów na 
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poszczególne składniki, ale nie przekazał oświadczeń do Urzędu Kontroli Skarbowej, w celu 

ewentualnej dalszej kontroli. 

 

 

 

 

 

Ad.19. W punkcie tym poruszono następujące sprawy: 

 

- p.Przewodniczący Rady Miejskiej: 

1/ poinformował, że w biurze Rady można się zapoznać z odpisem wyroku 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu, uchylającego rozstrzygnięcie 

Wojewody w przedmiocie uchwały Rady Miejskiej określającej wykaz kąpielisk; 

2/ przedstawił pismo Starostwa Powiatowego w Gnieźnie dot. I edycji Festiwalu 

Tradycyjnej Kuchni Wielkopolskiej. Pismo zawiera m.in. podziękowanie dla 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Witkowie, za uświetnienie edycji swoją obecnością; 

3/ poinformował, że kolejna sesja Rady Miejskiej planowana jest na dzień 29 grudnia 

2011r., wyjątkowo w czwartek; 

 

- p.Adam Kowalski poruszył problem zbyt małego pojemnika na odpady w Mielżynie. 

Jak wyjaśnił p.Marian Gadziński, dwa tygodnie temu zgłoszono potrzebę wywozu 

nieczystości z tego pojemnika, ale faktycznie do tej pory nie wywieziono. 

 

 

 

 

 Ad.20. Wobec wyczerpania się porządku obrad XI sesji Rady Miejskiej w 

Witkowie, p.Przewodniczący zamknął jej obrady – o godz. 15,30. 

 

 

 

Protokołowała:      Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

H. Koźniewska              Bogusław  Mołodecki 


